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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katali n
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mennyivel csökken az egészségügyi intézmények finanszírozása?” címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás egészségügyi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A 2009-es évben is folytatódni látszik az a szomorú tendencia, hogy az egészségügy i
intézmények egyre kevesebb pénzből kénytelenek gazdálkodni a folyamatos forráskivonások
miatt. A kórházakat érintő többletterhek közvetlen és közvetett formában is jelentkeznek ,
azok pontos mértékéről azonban ellentmondásos hírek érkeznek.
Kérdezem :

• Pontosan mekkora összegű zárolás és elvonás történt a 2009-es év során a szakellátás i
kasszából, követheti-e ezt még újabb elvonás ?

• Hány százalékra prognosztizálja az Egészségügyi Minisztérium az intézményeket
érintő inflációt a 2009-es évben? Ez szakellátási intézmények vonatkozásában előre
láthatólag mekkora többletkiadást jelent ?

• Az infláció mellett az egyéb jogszabályi változások és kormányzati intézkedése k
(ÁFA emelés stb.) várhatóan mekkora többletkiadást jelentenek az egészségügy i
szakellátási intézményeknél 2009-ben ?

• Van-e szándék és lehetőség ezen kieső összegek visszapótlására?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2009 . július 02 .

DIlMolnár Agple s
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség


	page 1

